



ReMa Practice LLC.

All information provided by ReMa Practice LLC is of a general nature and is furnished for educational and informational purposes only. No information is to be taken as medical or other health advice pertaining to any individual specific health or medical condition.

ReMa Practice LLC is not a licensed medical doctor, chiropractor, osteopathic physician, naturopathic doctor, nutritionist, pharmacist, psychologist, psychotherapist, or other formally licensed healthcare professional.

ReMa Practice LLC does not diagnose, prescribe medication, or recommend that any person change or discontinue prescribed medication. ReMa Practice LLC does not render medical, psychological, or other professional advice or treatment, nor does he provide or prescribe any medical diagnosis, treatment, medication, or remedy.

Nothing in this website should be construed to constitute healthcare advice or medical diagnosis, treatment or prescribing. ReMa Practice LLC encourage you to seek the care of a licensed healthcare professional if you believe such care is required. Information or guidance provided by ReMa Practice LLC should not be construed as a promise of benefits, a claim of cures, or a guarantee of results to be achieved. ReMa Practice LLC make no guarantees or warranties related to his service.

By using ReMa Practice LLC, you assume all responsibility for outcomes or lack thereof, and you hold harmless ReMa Practice LLC

By using ReMa Practice LLC, you are acknowledging that you understand and agree to this disclaimer, and that you take full responsibility for your own health, healing, decisions, and actions.

---

Toutes les informations fournies par ReMa Practice LLC sont de nature générale et sont fournies à des fins éducatives et informatives uniquement. Aucune information ne doit être considérée comme un avis médical ou autre en matière de santé concernant un état de santé ou une condition médicale spécifique.

ReMa Practice LLC n'est pas un médecin agréé, un chiropraticien, un ostéopathe, un naturopathe, un nutritionniste, un pharmacien, un psychologue, un psychothérapeute ou un autre professionnel de la santé officiellement agréé.

ReMa Practice LLC ne diagnostique pas, ne prescrit pas de médicaments ni ne recommande à quiconque de changer ou d'interrompre les médicaments prescrits. ReMa Practice LLC ne donne aucun conseil ou traitement médical, psychologique ou autre professionnel, ni ne fournit ni ne prescrit aucun diagnostic, traitement, médicament ou remède médical.



ReMa Practice LLC.

Rien dans ce site Web ne doit être interprété comme constituant un conseil de santé ou un diagnostic médical, un traitement ou une prescription. ReMa Practice LLC vous encourage à rechercher les soins d'un professionnel de la santé agréé si vous pensez que ces soins sont nécessaires. Les informations ou conseils fournis par ReMa Practice LLC ne doivent pas être interprétés comme une promesse d'avantages, une réclamation de remèdes ou une garantie de résultats à atteindre. ReMa Practice LLC ne donne aucune garantie ou garantie liée à son service.

En utilisant ReMa Practice LLC, vous assumez toute la responsabilité des résultats ou de leur absence.

En utilisant ReMa Practice LLC, vous reconnaissez que vous comprenez et acceptez cette clause de non-responsabilité, et que vous assumez l'entière responsabilité de votre propre santé, guérison, décisions et actions.